
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 14. listopadu 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr 
Kalenda, CSc. prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., 
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Eliška Matušková, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: Ing. Petr Bělina, Ph.D. 
č. j.: akred/0016/22 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 
2. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního 

programu Religionistika Fakulty filozofické. 
3. Projednání návrhu na doplnění členů odborných komisí RVH. 
4. Výzva RVH k podání vysvětlení k řízení o udělení vnitřní akreditace studijního programu 

Organizace a řízení ve zdravotnictví Fakulty zdravotnických studií. 
5. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ navazujícího magisterského akademicky zaměřeného 

studijního programu English Philology Fakulty filozofické. 
6. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního 

programu Středoevropská studia Fakulty filozofické. 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 

Fakulty restaurování. 
8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 

Fakulty ekonomicko-správní. 
9. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 

Fakulty chemicko-technologické. 
10. Harmonogram jednání RVH pro rok 2023. 
11. Obsahová struktura Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností UPCE. 
12. Různé. 
13. Závěr. 
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1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Religionistika Fakulty filozofické (FF/2022/167/1). 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, přiblížila přítomným členům průběh projednávání žádosti 
Fakulty filozofické o akreditaci NAÚ bakalářského studijního programu Religionistika. Řízení bylo dne 
10. 10. 2022 přerušeno a fakulta byla vyzvána k úpravě akreditačního spisu. Ve věci požadovaných 
úprav se uskutečnila schůzka zástupců fakulty, místopředsedkyně RVH a zástupců Oddělení 
pro vzdělávání, během které byly garantem studijního programu upřesněna specifika předkládané 
žádosti a v návaznosti na to upřesněn rozsah úpravy akreditačního spisu.  
K bodu jednání proběhla otevřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické 
předložit žádost o akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 
Religionistika, č. FF/2022/167/1, se standardní dobou studia tři roky, a doporučuje rektorovi postoupit 
žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání návrhu na doplnění členů odborných komisí RVH. 
Prof. Molková představila přítomným členům návrhy děkanů Fakulty ekonomicko-správní, Fakulty 
restaurování a Fakulty filozofické na doplnění členů odborných komisí RVH. Důvodem pro navýšení 
počtu členů odborných komisí je především zajištění procesu hodnocení kvality studijních programů, 
který přinese vyšší objem administrativní zátěže odborných komisí. K bodu jednání byla otevřena 
diskuse. 
Fakultami byli navrženi celkem čtyři noví členové odborných komisí. Prof. Molková požádala přítomné 
o tajné hlasování.  
 

Odborná komise RVH Navrhovaný člen Navrhovatel Hlasů 

Humanitní 
PhDr. Tomáš Kupka, Ph.D. FR 6 

prof. PhDr. Miroslav Šedivý, Ph.D. FF 6 

Technická prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D. FES 7 

Ekonomická doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D. FES 7 

 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala návrhy děkanů na doplnění členů 
odborných komisí a schvaluje doc. Ing. Michaelu Kotkovou Stříteskou, Ph.D. členkou ekonomické 
odborné komise, PhDr. Tomáše Kupku, Ph.D. a prof. PhDr. Miroslava Šedivého, Ph.D. členy humanitní 
odborné komise a prof. Ing. Petra Hájka, Ph.D. členem technické odborné komise. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

K jednání se připojila prof. Lenderová. 
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4. Výzva RVH k podání vysvětlení k řízení o udělení vnitřní akreditace studijního programu 
Organizace a řízení ve zdravotnictví Fakulty zdravotnických studií. 
Prof. Molková seznámila přítomné členy s navrhovaným zněním výzvy Fakultě zdravotnických studií, 
která reaguje na stanovisko Národního akreditačního úřadu k žádosti o akreditaci studijního programu 
Organizace a řízení ve zdravotnictví Fakulty vojenského zdravotnictví Univerzity obrany, na jehož 
realizaci měla spolupracovat Fakulta zdravotnických studií. Univerzita obrany žádost na základě 
stanoviska hodnotící komise NAÚ vzala zpět. Fakulta zdravotnických studií uskutečňuje od letošního 
akademického roku studijní program se shodným názvem a obdobným studijním plánem, 
který byl akreditován v rámci institucionální akreditace na podzim roku 2021. Jelikož se některé 
připomínky týkaly akademických pracovníků UPCE, považuje RVH za vhodné vyžádat si stanovisko 
fakulty k těmto připomínkám. Členové RVH měli znění výzvy k dispozici v elektronické podobě 
na úložišti RVH. K bodu jednání byla otevřena diskuse. Prof. Fusek okomentoval problematiku 
spolupráce FZS a UNOB a přednesl své stanovisko k připomínkám NAÚ. Prof. Čapek zdůraznil, 
že hlavními důvody této výzvy je především zajištění zpětné vazby od fakulty a procesní nastavení. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje znění výzvy Fakultě 
zdravotnických studií k podání vysvětlení týkající se zpětvzetí žádosti o akreditaci navazujícího 
magisterského studijního programu Organizace a řízení ve zdravotnictví Fakulty vojenského 
zdravotnictví Univerzity obrany. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního 
programu English Philology Fakulty filozofické (FF/2022/168/1). 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, přiblížila přítomným členům průběh projednávání žádosti 
Fakulty filozofické o akreditaci NAÚ navazujícího magisterského studijního programu English Philology, 
který je anglickou mutací fakultou již uskutečňovaného studijního programu Anglická filologie. Řízení 
bylo dne 10. 10. 2022 přerušeno a fakulta byla vyzvána k úpravě akreditačního spisu. Předsedkyně 
odborné komise, prof. Lenderová, seznámila členy RVH se stanoviskem komise k upravené žádosti. 
Bylo konstatováno, že fakulta zapracovala veškeré připomínky uvedené ve výzvě. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické 
předložit žádost o akreditaci akademicky zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu 
English Philology, č. FF/2022/168/1, se standardní dobou studia dva roky a doporučuje rektorovi 
postoupit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Středoevropská studia Fakulty filozofické (FF/2022/169/1). 
Prof. Molková představila žádost Fakulty filozofické o akreditaci NAÚ bakalářského studijního 
programu Středoevropská studia. Jedná se o studijní program, o jehož akreditaci fakulta žádala NAÚ 
na podzim roku 2021 pod názvem Slovanská studia. Na základě stanoviska hodnotící komise NAÚ byla 
žádost vzata zpět a struktura programu byla upravena dle připomínek hodnotitelů. Předsedkyně 
odborné komise, prof. Lenderová, přednesla stanovisko odborné komise a popsala provedené změny 
oproti studijnímu programu Slovanská studia. Prof. Lenderová upozornila na požadavek interního 
hodnotitele, doplnit v žádosti do předmětu Semestrální studijní pobyt návrh zahraničních partnerských 
univerzit, kde budou mít studenti možnost semestrální studijní pobyt absolvovat. K bodu jednání byla 
otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Fusek, prof. Čapek, prof. Kalenda. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické 
předložit žádost o akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 
Středoevropská studia, č. FF/2022/169/1, se standardní dobou studia tři roky, a doporučuje rektorovi, 
po zapracování formální připomínky odborné komise, postoupit žádost Národnímu akreditačnímu 
úřadu. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

Jednání opustil prof. Čapek. 
 

7. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
restaurování. 
Prof. Molková představila přítomným členům změny méně závažného charakteru realizované Fakultou 
restaurování ve dvou studijních programech. Elektronickou verzi materiálů měli členové RVH 
k dispozici v datovém úložišti. K bodu jednání proběhla diskuse.  
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty restaurování.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. . Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Prof. Molková představila změny méně závažného charakteru ve studijních programech Fakulty 
ekonomicko-správní. Podklady pro projednání tohoto bodu byly členům RVH předem dány k dispozici 
elektronicky, prostřednictvím datového úložiště. K bodu jednání proběhla diskuse, která byla 
zaměřena především na problematiku vyřazení cizího jazyka v prvním ročníku studia a nahrazení výuky 
vyšších úrovní jazyka nabídkou cizojazyčných předmětů, dále také na problematiku nahrazení hodin 
přímé výuky výukou nepřímou.  
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

K jednání se připojil prof. Čapek. 
 

9. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
chemicko-technologické. 
Prof. Molková seznámila přítomné se skupinou změn méně závažného charakteru realizovaných 
ve studijních programech Fakulty chemicko-technologické. Oznámení změn byla členům RVH dána 
k dispozici předem, zpřístupněním v datovém úložišti RVH. K bodu jednání proběhla diskuse.  
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické.  
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Harmonogram jednání RVH pro rok 2023. 
Prof. Molková představila členům návrh harmonogramu jednání RVH v roce 2023. jednání budou 
probíhat tradičně každé druhé jednání v měsíci od 13 hodin. Členové RVH s harmonogramem jednání 
jednomyslně souhlasili.  
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9. ledna 2023 

13. února 2023 

13. března 2023 

17. dubna 2023 

15. května 2023 

12. června 2023 

11. září 2023 

9. října 2023 

13. listopadu 2023 

11. prosince 2023 

 
11. Obsahová struktura Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností UPCE. 
Prof. Molková požádala přítomné o komentáře ke struktuře Zprávy o vnitřním hodnocení kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UPCE, kterou je univerzita povinna zpracovat 
minimálně jednou za pět let. Dle zákona o vysokých školách je za zpracování tohoto dokumentu 
zodpovědná RVH. Prof. Čapek přiblížil svou představu obsahu zprávy, která by měla být především 
opřena o konkrétní data a hodnoty ukazatelů. Prof. Molková zdůraznila, že tato zpráva by měla být 
společnou prací vedení rektorátních útvarů, fakult a RVH. Doc. Doležel přednesl dotaz týkající 
se přístupu k tvorbě této zprávy, zda by mělo jít o zhodnocení plnění strategického plánu 
nebo podrobné zhodnocení kvality realizovaných činností. Prof. Molková odpověděla, že touto 
zprávou má univerzita především prokázat existenci systému hodnocení kvality a nastavení procesů 
sledování kvality, druhá část by měla být věnována naplňování kvalitativních ukazatelů. 
Členové RVH se shodli, že na prosincovém jednání bude finalizována osnova této zprávy. 
Prof. Čapek zdůraznil, že je nutné vydiskutovat, zda koncepce této zprávy má vzejít od vedení univerzity 
nebo ze strany RVH. Doc. Doležel stručně představil strukturu zprávy UTB Zlín a navrhl, aby vytvářený 
dokument měl praktické využití. 
 
12. Různé. 
Prof. Molková informovala o semináři MŠMT věnovanému standardům profesních studijních 
programů. Upozornila, že v procesu prodlužování institucionálních akreditací bude NAÚ nově 
požadovat prokázání existence systému podpory rozvoje pedagogických a jiných kompetencí 
akademických pracovníků.  
Prof. Molková upozornila, že na příštím zasedání RVH bude prvně projednán stav realizace projektu 
Univerzity Pardubice v rámci Národního plánu obnovy pro oblast vysokých škol pro roky 2022-2024. 
K tomuto projektu má RVH povinnost evaluace výstupů. 
Prof. Fusek položil dotaz ohledně charakteru změny garanta předmětu, který nepatří do profilujícího 
základu. 
Ing. Matušková informovala o setkání zástupců SRUPA se studenty. 
 
13. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval členům RVH za účast na jednání, upozornil, že příštího jednání RVH se uskuteční 
v pondělí 12. prosince od 12:30 hodin a ukončil zasedání.  
 

Pardubice dne 14. listopadu 2022 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


